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Samtliga Pistolskyttekretsar 
 
 
Angående medlemsadministrativt program 
 
Som bekant har Förbundsledningen under en längre tid arbetat med att ta fram ett on 
line baserat medlemsadministrativt program i avsikt att underlätta föreningarnas 
verksamhet. Arbetet har bedrivits utifrån målsättning att programmet skulle vara 
operativt från årsskiftet 2014/15.  
 
Trots intensiva arbetsinsatser har det tyvärr visat sig omöjligt att klara den 
målsättningen. Det behövs mer tid för att få till stånd en genomarbetad 
kravspecifikation. Detta projekt är av mycket stor vikt för såväl Förbundet i sin helhet 
som dess kretsar och föreningar varför dess genomförande är en grannlaga uppgift. 
Att gå till upphandling med en otillräckligt genomarbetad kravspecifikation vore direkt 
oansvarigt. Det måste helt enkelt bli rätt från början. 
 
Förbundsledningen beklagar förseningen och kommer att forcera arbetet med 
målsättningen att programmet skall vara operativt från årsskiftet 2015/16.  
 
För årsrapport 2014 skall alltså nuvarande rapporteringssystemet användas. 
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